
 

 

Budsjett 2025- Økonomiplan 2025-2028: Hele 
budsjettbehandlingen i formannskapet 26. 
november, med innstilling til kommunestyret: 
Behandles av kommunestyret 12. desember 2025: 

 

Behandling og votering 

DRIFT 

Forslag fra Berit Hauan (Sp): 

«Øke bunnfradraget for eiendomsskatt til bolig og fritidsbolig til 750.000,-. Reduserte inntekter 
tas gjennom disp.fond.» 

Enstemmig vedtatt. 

Forslag fra Berit Hauan (Sp): 
«Det bevilges totalt kr 20 000,- årlig i økonomiplanperioden i utgiŌsdekning Ɵl 8. klasse for innkjøp av 
mat i forbindelse dugnad for å arrangere matsalg på Førjulsmoro og 17. mai. I Ɵllegg økes 
elevƟlskuddet fra dagens kr 3000,- Ɵl 4000,- per elev Ɵl krigsminnetur i 10.kl. Inndekning gjennom 
disp.fond.» 
 
Forslaget ble enstemmig vedtaƩ.  
 
Forslag fra Sidsel Frałord (Krf):  
«Ta ut kommunalsjefen stillingene. Dette i påvente av ny kommunedirektør, som innstiller på 
eventuell ny organisasjons struktur. Ved behov for bistand nå kan det brukes penger på ekstern 
hjelp.» 

Forslaget falt med 2 mot 5 stemmer. 

For forslaget: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf) 

Mot forslaget: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll Myhren (H), Berit 
Hauan (Sp) og Reidar Tønnessen (Frp). 

 

Forslag fra Sidsel Frafjord (Krf) 



«Vi ønsker overgangspedagog. Om det ikke er overtallige som kan brukes ønskes dette tas fra 
disposisjonsfond» 

Forslaget falt med 2 mot 5 stemmer. 

For forslaget: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf) 

Mot forslaget: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll Myhren (H), Berit 
Hauan (Sp) og Reidar Tønnessen (Frp). 

 

Forslag fra Sidsel Frafjord (Krf) 

«Innføre kommunal kontantstøtte for barn mellom 20-31 mnd. på 4000 kr pr mnd. Total ramme 
300 000, tas fra disposisjonsfondet» 

Forslaget falt med 2 mot 5 stemmer. 

For forslaget: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf) 

Mot forslaget: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll Myhren (H), Berit 
Hauan (Sp) og Reidar Tønnessen (Frp). 

 

Forslag fra Linda Skripeland (Ap):  

«Brøyte / strø avgiften for sesongen 25/26.økes ikke i budsjettet. Kostnad kr 48 200.- tas av 
disposisjonsfondet.» 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap:  

«Boligtilskuddet til Iveland kommune har blitt flittig brukt, og innbyggertall og hus har økt. Fondet 
er i dag på 900 000. Vi ønsker å tilføre ytterligere 1 million da vi vet det er flere hus som det blir 
søkt om byggetillatelse for i 2025. Tas av disposisjonsfond.» 

Forslaget ble enstemmig vedtak.  

 

INVESTERINGER 

 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «I 2025 gjeninnføres 1,5 millioner til Vatnestrøm vannverk. 
Administrasjonen jobber videre med å bedre vannkvaliteten. Tas av disposisjonsfond.» 

Forslaget ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 

For kommunedirektørens forslag: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf) og Berit Hauan (Sp) 

For Fellesforslaget fra H, Frp og Ap: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll 
Myhren (H) og Reidar Tønnessen (Frp). 



 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «I 2025 settes det av 200 000,- til forlenging av vannledningen 
ved Skisland vannverk. Tas av disposisjonsfond.» 

Forslaget ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 

For kommunedirektørens forslag: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf), Berit Hauan (H) 

For fellesforslaget: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll Myhren (H), og 
Reidar Tønnessen (Frp). 

 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «Innkjøp av gressklipper til Frøysåbanen utgår fra 
økonomiplanperioden. Administrasjonen ser på muligheter for å disponere gressklippere som 
allerede er i drift. Tilbakeføres til disposisjonsfond.» 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «Nytt renseanlegg Skaiå utsettes til 2026. Administrasjon må 
først gjennomføre reparasjoner av innlekk før dette tiltaket kan prioriteres. Tilbakeføres til 
disposisjonsfond.» 

Forslaget ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 

For kommunedirektørens forslag: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf), Berit Hauan (Sp) 

For fellesforslaget: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll Myhren (H) og 
Reidar Tønnessen (Frp). 

 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «Oppgradering av C-bygget Iveland skole, ventilasjon utgår i 
påvente av Prosjekt hallen. Administrasjonen oppfordres til å bruke lokalet til lagring, eventuelt 
bibliotek, grupperom for å frigjøre rom med allerede god ventilasjon. Tilbakeføres til 
disposisjonsfond.» 

Forslaget ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 

For kommunedirektørens forslag: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf) og Berit Hauan (Sp) 

For fellesforslaget: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll Myhren (H) og 
Reidar Tønnessen (Frp). 

 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «Rehab. tak på gjenvinningsstasjonen Skaiå + solcelleanlegg 
reduseres til 800 000,-. Reduksjonen innebærer at det ikke settes solceller på taket da 
strømproduksjon ikke kan brukes opp på stedet. Vi kan risikere å måtte betale for å eventuelt 
sende strømmen videre.» 

Enstemmig vedtatt. 

 



Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «Sanere gamle V/A kummer og ledningsnett. I 2025 settes det av 
3 millioner til å reparere innlekk på avløpsnettet til Skaiå renseanlegg. I 2026 settes det av 1 
million. I 2027 settes det av 5 millioner til rehabilitering av Bakkane boligfelt. I 2028 settes det av 
1 million. Tas av disposisjonsfond.» 

Fellesforslaget ble satt opp mot kommunedirektørens forslag.  

Kommunedirektørens forslag falt, enstemmig.  

Fellesforslaget fra H, Frp og Ap ble satt opp mot Sidsel Frafjord (Krf) sitt forslag: «Investering på 
VA 1,5 mill. hvert år til og med 2028, tas fra disposisjonsfond.  

Fellesforslaget fra H, Frp og Ap ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 

For Sidsel Frafjord (Krf) sitt forslag: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf) og Berit Hauan (Sp) 

For fellesforslaget: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll Myhren (H) og 
Reidar Tønnessen (Frp). 

 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «Styrking av nærmiljøet Iveland skole, 500 000,- i 2026 utgår. 
Tilbakeføres til disposisjonsfond.» 

Fellesforslaget ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 

For kommunedirektørens forslag: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf) og Berit Hauan (Sp) 

For fellesforslaget: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll Myhren (H) og 
Reidar Tønnessen (Frp). 

 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «Utstyr til traktor for kantslått utgår. Tilbakeføres til 
disposisjonsfond.» 

Fellesforslaget ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer.  

For kommunedirektørens forslag: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf) og Berit Hauan (Sp) 

For fellesforslaget: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll Myhren (H) og 
Reidar Tønnessen (Frp). 

 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «Kommunale utleieleiligheter på Bjørnehatten innføres med 3 
millioner i 2025 og 2 millioner i 2026. Vi ser behovet for å få i gang byggingen av boliger på 
Bjørnehatten. Tas av disposisjonsfond.» 

Fellesforslaget ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer.  

For kommunedirektørens forslag: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf) og Berit Hauan (Sp) 

For fellesforslaget: Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (AP), Kristin Kartevoll Myhren (H) og 
Reidar Tønnessen (Frp). 

 



Fellesforslag fra H, Frp og Ap: «Padelanlegg ved Iveland skole utgår fra økonomiplanperioden. 
Tilbakeføres til disposisjonsfond.» 

Enstemmig vedtatt.  

 

Kommunedirektørens forslag til økonomisk disponering for veier og bruer i 2025 og 
økonomiplanperioden falt ved enstemmig vedtak.  

 

Forslag fra Berit Hauan (Sp) 

«Sette inn 0,5 mill. årlig i økonomiplanperioden til tiltak iht. hovedplan for vei og bruer. 
Inndekning gjennom disp.fond.» 

 

Forslag fra Sidsel Frafjord (Krf) 

«Sette inn 1 mill. årlig i økonomiplanperioden til tiltak iht. hovedplan for vei og bruer. Inndekning 
gjennom disp.fond.» 

Forslagene ble satt opp mot hverandre: 

Forslaget til Berit Hauan (Sp) ble vedtatt med 5 stemmer mot 2.  

For Berit Hauan (Sp) sitt forslag: Berit Hauan (Sp), Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (Ap), 
Kristin Kartevoll Myhren (H) og Reidar Tønnesen (Frp) 

For Sidsel Frafjord (Krf): Sidsel Frafjord (Krf) og Terje Møkjåland (Krf) 

 

VERBALE FORSLAG 

Fellesforslag fra H, Frp og Ap:  

«Administrasjonen får i oppgave i 2025 å ta en grundig gjennomgang av kommunale rør på 
Skisland. Det skal legges stor vekt på hensiktsmessig og rettferdig fullføring av den sydlige delen 
av Bergøya. I dag er det 6 hus og noen tomter som er henvist til privat pumpestasjon. Denne er 
dimensjonert til 1 husstand.» 

Fellesforslaget ble vedtatt med 5 mot 2 stemmer.  

For fellesforslaget fra Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (Ap), Kristin Kartevoll Myhren (H), 
Reidar Tønnessen (Frp), Berit Hauan (Sp) 

Mot fellesforslaget: Terje Møkjåland (Krf), Sidsel Frafjord (Krf) 

 

Forslag fra Linda Skripeland (Ap) 

«Administrasjonen bes utrede muligheten og kostnaden, for gratis skole måltid, 1-5 ganger i uka 
som et forsøksprosjekt.» 

Fellesforslaget ble vedtatt med 5 mot 2 stemmer.  



For forslaget fra Linda Skripeland (Ap): Jan Andre Myhren (H), Linda Skripeland (Ap), Kristin 
Kartevoll Myhren (H), Berit Hauan (Sp) og Reidar Tønnessen.  

Mot forslaget fra Linda Skripeland (Ap): Terje Møkjåland (Krf) og Sidsel Frafjord (Krf) 

 

Forslag fra Linda Skripeland (Ap) 

«Administrasjonen ser på muligheten for å ha søndags åpent på mineral utsƟllingen, Bua og 
biblioteket 3-4 Ɵmer hver søndag juni, juli og august. Enten ved hjelp av sommerjobb for ungdom, 
eller finne andre muligheter.» 
 
Forslaget ble enstemmig vedtaƩ 
 
 
Forslag fra Berit Hauan (Sp): 

«I forbindelse med styrking av personell knyttet til både kommunalsjefsledd og i det 
forebyggende arbeidet rettet mot barn og unge, må det rettes et økt fokus på oppfølging og 
forebygging av skolefravær. Kommunestyret ønsker at dedikerte ressurser følger opp både elever 
og foreldre tett for å få ned fraværsprosenten og at det legges opp til stedlig ledelse i skole og 
barnehage. Kommunestyret ber om at det gis en statusoppdatering på utviklingen i juni og i 
november 2025» 

Forslaget ble enstemmig vedtatt  

 

Forslag fra Berit Hauan (Sp): 

«Økte statlige midler som skal kompensere for inntektsbortfall, eksempelvis gratis SFO eller 
reduserte barnehagepriser, må overføres berørte enheter/tjenester.» 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.   

 

Vedtak – Innstilling til kommunestyret 12. desember 
2024: 
Kommunestyret vedtar formannskapet innstilling til økonomiplan 2025-2028 og budsjett 2025 
basert på kommunedirektørens forslag, formannskapets vedtak og de forutsetningene som 
fremgår av budsjettforslaget, jfr. budsjettdokumentets økonomiske oversikter. 
Kommunedirektørens innstilling med formannskapets endringer ble enstemmig vedtatt. 
Formannskapets innstilling legges ut på høring (tabeller oppdateres etter kommunestyrets 
endelige behandling):  

 

1. Kommunestyret vedtar formannskapets innstilling til økonomiplan 2025-2028 og 
budsjett 2025 basert på kommunedirektørens forslag og de forutsetningene som fremgår 
av budsjettforslaget, jfr. budsjettdokumentets økonomiske hovedoversikter.  
 



2. Kommunestyret vedtar formannskapets forslag til økning av kommunale avgifter og 
betalingssatser for kommunale tjenester som ligger til grunn for budsjettforslaget 2025.  
 
For 2025 fastsettes følgende kommunale avgifter og betalingssatser: 
 
 

AVGIFT OG BETALING   SATSER EVT 
ENDRINGSFORSLAG     

EVT. KOMMENTARER  

ÅRSAVGIFT FOR VANN  Økning 3,5%  Inndekning regnskap 
2023 på 62%  

ÅRSAVGIFT FOR KLOAKK  Økning 3,5%  Inndekning regnskap 
2023 på 63,9%  

SLAMTØMMING PRIVATE 
(KRAV OM SELVKOST)  

Ingen økning  Inndekning regnskap 
2023 på 133% grunnet 
tidligere underskudd.  

TILKOBLINGSAVGIFT FOR 
VANN  

Ingen økning     

TILKOBLINGSAVGIFT FOR 
KLOAKK  

Ingen økning     

EGENANDEL VED TVUNGEN 
PÅKOBLING V/A  

Økning 3,5%  Sats for 2025 blir kr 102 
443 eks. mva   
og tilkoblingsavgift.    

FEIERAVGIFT (SETESDAL 
BRANNVESEN IKS)  

Kr 650 pr skorstein  Akkumulert underskudd 
fra tidligere år kr 268 311 
må dekkes inn over 5 år. 

RENOVASJONSAVGIFT (KRAV 
OM SELVKOST)  

Økning 3,5%  Inndekning regnskap 
2023 på 110%. 
Opparbeidet 
selvkostfond kr 353 227. 
Tar høyde for vesentlig 
økning i CO2 avgift i 
2025.  

GEBYR FOR 
BYGGEMELDINGER OG 
TILSYN  

Økning 3,5%     

GEBYR FOR KART– OG 
DELINGSFORRETNINGER  

Økning 3,5%     

GEBYR BRØYTING PRIVATE 
VEIER. STRØING 
GJENINNFØRES FRA 
HØSTEN 2024  

Ingen økning  Kr 6844.- Øker til kr 7 
085,- inkl. mva, inklusiv 
strøing fra høsten 2024  

KOMMUNALT EIDE BOLIGER  Økning med KPI siden 
siste kommunale 
justering  

Nivå vurderes i forhold til 
gjengs leie   
ved hver ny leiekontrakt  

KOMMUNAL 
OMSORGSBOLIG HELDØGNS 
BEMANNING  

Økning med KPI siden 
siste kommunale 
justering  

Tillegg på 10% for 
ektepar/samboere i 
felles leilighet  



AVGIFT OG BETALING   SATSER EVT 
ENDRINGSFORSLAG     

EVT. KOMMENTARER  

ØVRIGE OMSORGSBOLIGER  Økning med KPI siden 
siste kommunale 
justering  

Leienivået tilpasses 
gjengs leie ved ny 
leiekontrakt  

LEIESATSER 
IDRETTSHALLEN  

Økning 3,5 %  Differensierte satser  

FORELDREBETALING 
BARNEHAGE  

Veiledende sats 
nasjonalt  

  

FORELDREBETALING SFO  Ingen prisøkning  Kr 155,- per time utover 
gratis kjernetid 

EKSTRA OPPHOLDSTID I 
SFO  

Kr. 200,- pr påbegynt 
time  

I spesielle tilfeller og ved 
kapasitet  

FORELDREBETALING I 
KULTURSKOLEN  

Ingen prisøkning     

GEBYR VED FOR SEN 
HENTING SFO OG 
BARNEHAGE  

Kr. 300 pr påbegynt time   Skal dekke personalets 
lønn  

ANNONSER I BYGDEBREVET  Økning 3,5 %  Prissatser etter 
annonsestørrelse  

MIDDAGSBETALING FOR 
OMSORGSSENTERET  

Økning 3,5 %     

DAGOPPHOLD 
OMSORGSSENTERET  

Statens satser      

KORTTIDSOPPHOLD 
OMSORGSSENTERET  

Statens satser     

TRYGGHETSALARM  Økning 3,5 %     

FULL KOST 
OMSORGSSENTERET  

Økning 3,5 %     

EGENANDEL HJEMMEHJELP 
INNTEKT UNDER 2G  

Statens satser     

EGENANDEL HJEMMEHJELP 
INNTEKT 2G-3G  

Økning 3,5%  
 

EGENANDEL HJEMMEHJELP 
INNTEKT 3G-4G  

Økning 3,5%    

EGENANDEL HJEMMEHJELP 
INNTEKT 4G-5G  

Økning 3,5%    

EGENANDEL HJEMMEHJELP 
INNTEKT OVER 5G  

Økning 3,5%  
 

PURREGEBYR BIBLIOTEKET  Inntil totalt kr. 90,-  Deretter erstatningskrav  

BEVILLINGSGEBYR FOR 
SALG AV ØL  

Veiledende sats     

BEVILLINGSGEBYR FOR 
SKJENKING AV ALKOHOL  

Veiledende sats     



AVGIFT OG BETALING   SATSER EVT 
ENDRINGSFORSLAG     

EVT. KOMMENTARER  

GEBYR FOR AVLEGGELSE AV 
KUNNSKAPSPRØVEN  

Veiledende sats     

BEVILLINGSGEBYR FOR 
AMBULERENDE/ENKELT 
GANG  

Veiledende sats     

LADING AV EL-BIL VIA 
KOMMUNALT LADEPUNKT   

Veiledende priser  Prises av leverandør  

TILSYNSAVGIFT SALG AV 
TOBAKK  

Veiledende sats     

EIENDOMSSKATT 
NÆRINGSEIENDOM   

7 promille     

EIENDOMSSKATT BOLIG OG 
FRITIDSBOLIG  

1 promille   Bunnfradrag kr 750.000, 
-  

TILSKUDD TIL PRIVATE 
VEIER  

10 kr pr meter vei  
 

  

3. Kommunestyret vedtar å benytte konsumprisindeksen (KPI) for november 2024 til å 
justere husleieprisen for 2025.  
 

4. Kommunestyret vedtar formannskapets forslag til årsbudsjettets inntektsramme, 
disponeringer og samlet beløp til fordeling drift med 180 516 tusen kr, iht. 
bevilgningsoversikt drift §5-4, første ledd:  



 

 

5. Kommunestyret vedtar formannskapets forslag til fordeling av netto driftsrammer til 
resultatområdene for 2025 iht. bevilgningsoversikt drift §5-4 andre ledd: 

 



 

 

6. Kommunestyret vedtar formannskapets forslag til investeringsbudsjett 2025 på brutto 25 
590 tusen kr, og 5 mill. kr som formidlingslån (startlån). Startlån finansieres i sin helhet 
ved opptak av serielån i Husbanken med avdragstid 20 år. 
 
Kommunedirektøren foreslår å finansiere investeringsregnskapet ved bruk av lånemidler 
med 18,5 mill. kr i tillegg til beregnet momskompensasjon med 1,89 mill. kr. Det foreslås 
å finansiere investeringer med 5,2 mill. kr i overføring fra drift, som utgjør om lag 20 % av 
samlede investeringer. 
 
Iveland kommune tar opp 18,5 mill. kr i lån til finansiering av investeringer, jfr. 
Kommunelovens §14-15 første ledd. Låneopptaket reduseres dersom 
investeringsregnskapet ikke trenger det. Lånet tas opp som et serielån med 20 års 
avdragstid. Raskere nedbetaling vil redusere ekstraordinært avdrag etter 
kommunelovens bestemmelser om minsteavdrag. 

 



 

 

 

7. Kommunestyret vedtar formannskapets forslag til investeringstiltak, med 
budsjettramme i 2025 på 25 590 tusen kr. Investeringer i henhold til tabell: 



 

 

8. Kommunedirektøren gis fullmakt til å fordele budsjettposter knyttet til lønns- og 
pensjonsjusteringsmidler, herunder andre fondsbetingede tiltak, opplærings- og 
utviklingstiltak, prosjektmidler samt velferdsmidler til resultatområdene. 

 



9. Reservert ramme for lønns- og pensjonsreserve er i økonomiplanperioden 2025-2028 og 
årsbudsjett 2025 budsjettert til 1,0 mill. kr årlig. 
 

10. Egenkapitalinnskudd for Kommunal Landspensjonskasse (KLP) føres i 
investeringsregnskapet 
 

11. For eiendomsskatteåret 2025 fastsetter Iveland kommune en eiendomsskatt på 
næringseiendom, kraftanlegg, vindkraftverk, kraftnettet og anlegg omfattet av 
særskattereglene for petroleum til 7 promille. 
 

12. For eiendomsskatteåret 2025 fastsetter Iveland kommune en eiendomsskatt på øvrige 
eiendommer til 1 promille. Det legges inn en reduksjonsfaktor på 30% i henhold til 
eiendomsskatteloven §8A-2 første ledd og et bunnfradrag på 0,5 mill. kr. 
 

13. Eiendommer nevnt i eiendomsskatteloven §5 skal fritas fra eiendomsskatt. For 
skatteåret 2025 unntas eiendom eid av stiftelser og institusjoner med allmennyttig 
formål i medhold av eiendomsskatteloven §7a, samt bygninger med historisk verdi i 
medhold av eiendomsskatteloven §7b (kun eiendommer som er fredet fritas etter 
eiendomsskatteloven §7b). 
 

14. Skatt på formue og inntekt samt selskapsskatt fastsettes for 2025 til de maksimalsatser 
som vedtas av Stortinget. 
 

15. Skattøren fastsettes til 12,75%, jfr. statsbudsjettet, for oppnåelse av normtall for 
skatteandel på 40% av frie inntekter. 
 

16. Øke bunnfradraget for eiendomsskatt til bolig og fritidsbolig til 750.000,-. Reduserte 
inntekter tas gjennom disp.fond. 
 

17. Det bevilges totalt kr 20 000,- årlig i økonomiplanperioden i utgiftsdekning til 8. klasse for 
innkjøp av mat i forbindelse dugnad for å arrangere matsalg på Førjulsmoro og 17. mai. I 
tillegg økes elevtilskuddet fra dagens kr 3000,- til 4000,- per elev til krigsminnetur i 10.kl. 
Inndekning gjennom disp.fond. 
 

18. Brøyte / strø avgiften for sesongen 25/26.økes ikke i budsjettet. Kostnad kr 48 200.- tas av 
disposisjonsfondet. 
 

19. Boligtilskuddet til Iveland kommune har blitt flittig brukt, og innbyggertall og hus har økt. 
Fondet er i dag på 900 000. Vi ønsker å tilføre ytterligere 1 million da vi vet det er flere hus 
som det blir søkt om byggetillatelse for i 2025. Tas av disposisjonsfond.» 
 

20. I 2025 gjeninnføres 1,5 millioner til Vatnestrøm vannverk. Administrasjonen jobber videre 
med å bedre vannkvaliteten. Tas av disposisjonsfond. 
 



21. I 2025 settes det av 200 000,- til forlenging av vannledningen ved Skisland vannverk. Tas 
av disposisjonsfond. 
 

22. Innkjøp av gressklipper til Frøysåbanen utgår fra økonomiplanperioden. 
Administrasjonen ser på muligheter for å disponere gressklippere som allerede er i drift. 
Tilbakeføres til disposisjonsfond. 
 

23. Nytt renseanlegg Skaiå utsettes til 2026. Administrasjon må først gjennomføre 
reparasjoner av innlekk før dette tiltaket kan prioriteres. Tilbakeføres til disposisjonsfond. 
 

24. Oppgradering av C-bygget Iveland skole, ventilasjon utgår i påvente av Prosjekt hallen. 
Administrasjonen oppfordres til å bruke lokalet til lagring, eventuelt bibliotek, grupperom 
for å frigjøre rom med allerede god ventilasjon. Tilbakeføres til disposisjonsfond. 
 

25. Rehab. tak på gjenvinningsstasjonen Skaiå + solcelleanlegg reduseres til 800 000,-. 
Reduksjonen innebærer at det ikke settes solceller på taket da strømproduksjon ikke kan 
brukes opp på stedet. Vi kan risikere å måtte betale for å eventuelt sende strømmen 
videre. 
 

26. Sanere gamle V/A kummer og ledningsnett. I 2025 settes det av 3 millioner til å reparere 
innlekk på avløpsnettet til Skaiå renseanlegg. I 2026 settes det av 1 million. I 2027 settes 
det av 5 millioner til rehabilitering av Bakkane boligfelt. I 2028 settes det av 1 million. Tas 
av disposisjonsfond. 
 

27. Styrking av nærmiljøet Iveland skole, 500 000 i 2026 utgår. Tilbakeføres til 
disposisjonsfond. 
 

28. Utstyr til traktor for kantslått utgår. Tilbakeføres til disposisjonsfond. 
 

29. Kommunale utleieleiligheter på Bjørnehatten innføres med 3 millioner i 2025 og 2 
millioner i 2026. Vi ser behovet for å få i gang byggingen av boliger på Bjørnehatten. Tas 
av disposisjonsfond. 
 

30. Padelanlegg ved Iveland skole utgår fra økonomiplanperioden. Tilbakeføres til 
disposisjonsfond. 
 

31. Sette inn 0,5 mill. årlig i økonomiplanperioden til tiltak iht. hovedplan for vei og bruer. 
Inndekning gjennom disp.fond. 
 

32. Administrasjonen får i oppgave i 2025 å ta en grundig gjennomgang av kommunale rør på 
Skisland. Det skal legges stor vekt på hensiktsmessig og rettferdig fullføring av den 
sydlige delen av Bergøya. I dag er det 6 hus og noen tomter som er henvist til privat 
pumpestasjon. Denne er dimensjonert til 1 husstand. 
 



33. Administrasjonen bes utrede muligheten og kostnaden, for gratis skole måltid, 1-5 
ganger i uka som et forsøksprosjekt.  
 

34. Administrasjonen ser på muligheten for å ha søndags åpent på mineral utstillingen, Bua 
og biblioteket 3-4 timer hver søndag juni, juli og august. Enten ved hjelp av sommerjobb 
for ungdom, eller finne andre muligheter. 
 

35. I forbindelse med styrking av personell knyttet til både kommunalsjefsledd og i det 
forebyggende arbeidet rettet mot barn og unge, må det rettes et økt fokus på oppfølging 
og forebygging av skolefravær. Kommunestyret ønsker at dedikerte ressurser følger opp 
både elever og foreldre tett for å få ned fraværsprosenten og at det legges opp til stedlig 
ledelse i skole og barnehage. Kommunestyret ber om at det gis en statusoppdatering på 
utviklingen i juni og i november 2025 
 

36. Økte statlige midler som skal kompensere for inntektsbortfall, eksempelvis gratis SFO 
eller reduserte barnehagepriser, må overføres berørte enheter/tjenester. 

 

 

 


